
T.a.v. Wethouder Coby v.d. Pas 
 
Geachte Wethouder Van de Pas, beste Coby, 
 
Bijgaande sturen wij nogmaals onze reactie/voorstel n.a.v. ons gesprek met Mari Rovers van 28 juni 
j.l. Wij hebben ons voorstel verstuurd op 10 juli j.l. Dit is inmiddels twee maanden geleden en we 
hebben nog steeds geen reactie en geen uitnodiging voor een vervolggesprek ontvangen. 
Ons eerste gesprek met Mari Rovers was op 29 maart en nu zitten we in september en eigenlijk zijn 
we, in onze beleving, nog niet veel verder.  
 
Wij vrezen dat het straks in een sneltempo afgewerkt gaat worden en daar willen wij niet aan 
meedoen. Ons verzoek is om het gedegen en duidelijk af te werken, zodat we voor de toekomst een 
beleid krijgen, wat ieders tevredenheid heeft. 
 
Graag horen we snel van u. 
 
M.vr.gr. 
Voorzitter SCMH 

 


